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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 
 Incheiat astazi 26.06.2023 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari, convocat prin Dispozitia nr.145/20.06.2023, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 12 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie, lipsind nemotivat domnul Dobrin Marian – Ion. La sedinta participa si 
cetateni ai orasului Ocnele Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 1. Proiect de hotarare privitor la : rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli 
pe anul 2023; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari.  
 2. Proiect de hotarare privitor la: prelungirea perioadei de inchiriere a 
apartamentului nr.3 si a boxei nr.7 din blocul L2 situat in or.Oc.Mari, str.A.I.Cuza, 
nr.48, jud.Valcea; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 3. Proiect de hotarare privitor la:  aprobarea realizarii de catre S.N.S. S.A. 
Bucuresti – S.E.M. Rm.Valcea a obiectivului de investitii : „Platformă cântar CF – 
Salina Ocnele Mari” pe terenul concesionat, conform contractului de concesiune 
nr.7565/01.11.2005; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 4. Proiect de hotarare privitor la : modificarea  statului de functii al aparatului 
de specialitate al primarului  orasului Ocnele Mari. 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 5. Proiect de hotarare privitor la: alegerea preşedintelui de şedinţă al 
Consiliului Local Oc.Mari pe lunile iulie, august si septembrie 2023. 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
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 Ordinea de zi prezentata a fost aprobata cu unanimitate de voturi.  
 S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 31.05.2023 
care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Domnul presedinte de sedinta da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : Proiect 
de hotarare privitor la : rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2023, 
care a fost aprobat cu 12 voturi „pentru”.  
 S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare  privitor la: 
prelungirea perioadei de inchiriere a apartamentului nr.3 si a boxei nr.7 din blocul L2 
situat in or.Oc.Mari, str.A.I.Cuza, nr.48, jud.Valcea. 
 A fost supus aprobarii proiectul de hotarare, care a fost aprobat cu 12 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut  la punctul 3 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea realizarii de catre S.N.S. S.A. Bucuresti – S.E.M. Rm.Valcea a obiectivului 
de investitii : „Platformă cântar CF – Salina Ocnele Mari” pe terenul concesionat, 
conform contractului de concesiune nr.7565/01.11.2005. 

Domnii consilier locali : Popescu Ileana, Chirca Gheorghe – Catalin, Hodorog 
Gheorghe si Nitescu Mihai se abtin de la votul acestui proiect de hotarare, abtinerea 
facandu-se in baza art.228, alin.(1), lit.c) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare, care a fost aprobat cu 8 voturi 
„pentru” si 4 „abtineri”. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la : 
modificarea  statului de functii al aparatului de specialitate al primarului  orasului 
Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Patru Mihai este impotriva acestei modificari in statul 
de functii, motivat de faptul ca sunt deja foarte multi salariati, mai ales la impozite si 
taxe locale. De ce trebuie sa mai fie angajata inca o persoana, cand la Centrul de 
informare turistica unul dintre consilieri are studii juridice si poate sa ii fie delegate si 
atributiile acestui post. 

Sunt de acord cu cele spuse de catre domnul Patru Mihai si domnii consilieri 
locali: Chirca Gheorghe-Catalin, Bazga Marius – Constantin si Popescu Ileana care 
vor vota impotriva acestui proiect de hotarare. 

Domnul presedinte de sedinta supune votului proiectului de hotarare care 
intruneste un numar de 8 voturi „pentru” si 4 voturi |”impotriva”. 

S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la: 
alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local Oc.Mari pe lunile iulie, august 
si septembrie 2023. 

Domnul presedinte de sedinta solicita sa fie facute propuneri. 
Domnul consilier local Nitescu Mihai propune ca presedinte de sedinta sa fie 

ales domnul Dina Constantin. 
Nemafiind alte propuneri s-a supus votului, intrunind 11 voturi „pentru”, 

abtinandu-se de la vot domnul consilier local Dina Constantin. 
S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi : „Intrebari , interpelari”. 
Doamna Cristea Mihaela, locuitor al or.Oc.Mari spune ca detine cu acte de 

proprietate 2 loturi de teren agricol ce sunt despartite de un drum public. Acest drum 
figureaza doar pe schite, in realitate este inchis de catre Fundatia „Inima pentru 
inima”.  A facut numeroase sesizari in acest sens, dar  executivul nu a luat nici-o 
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masura in acest. Dumneai plateste impozit pentru aceste suprafete de teren, dar nu 
poate folosi terenul intrucat nu exista drum. Ca sa poata ajunge la aceste terenuri este 
obligata sa treaca pe terenul concesionat de catre Fundatie. Spune ca alaturi este o 
suprafata de teren concesionata de catre Fundatia „Inima pentru inima”  pe care o 
firma de la Vladesti a pus pietris pentru a transforma acel teren agricol intr-o parcare. 

Domnul primar raspunde ca problema drumului va fi rezolvata in 30 de zile. 
Domnul presedinte de sedinta spune ca a fost refuzata cererea de concesiune a 

acestui teren pentru a fi infiintata o parcare privata. Doreste sa fie aduse la cunostinta 
Consiliului Local masurile contraventionale ce sunt luate de catre executiv cu privire 
la intrarea abuziva pe domeniul public  si construirea fara autorizare. 

Doamna Cristea Mihaela spune ca sunt cetateni care au inchis terenurile pana 
in strada. Intreaba de ce nimeni de la compartimentul „urbanism” nu verifica. 

Domnul Mitrea Ionel, cetatean al or.Oc.Mari spune ca in Primaria or.Oc.Mari 
se fac ilegalitati, favorizand anumite persoane. Chiar domnul primar i-a raspuns ca nu 
se duce pe teren langa Popescu, vecin cu dumnealui, pentru ca îi este frica ca il da in 
judecata. 

Domnul primar raspunde ca nu este competenta Primaria sa intervina pe 
proprietatea privata a cetatenilor. 

Domnul Mitrea Ionel este nemultumit de faptul ca pe strada A.I.Cuza sunt 
masini parcate bara la bara, fara a fi lasat loc de trecere pentru pietoni, acestia fiind 
nevoiti sa mearga pe strada. De ce nu se iau masuri ? 

Domnul primar raspunde ca va invita seful Politiei or.Oc.Mari in sedinta 
urmatoare a Consiliului Local. 

Domnul Mitrea Ionel spune ca patronul strandului de la Ocnele Mari aplica o 
politica care nu avantajeaza cetatenii, deoarece o persoana care si-a uitat ceva in 
masina din parcare nu mai poate intra decat daca plateste din nou. De ce nu 
procedeaza ca anii anteriori. Intreaba daca au fost luate masuri ca Paraul Sarat la 
urmatoarele ploi sa nu mai inunde gospodariile cetatenilor. 

Dommnul primar raspunde ca este firma privata, iar dumnealui nu se poate 
implica. Fiecare agent economic aplica masurile favorabile acestuia. Cat priveste 
Paraul Sarat personal a discutat cu reprezentantii Apelor Romane, asigurandu-l ca 
saptamana care urmeaza se va intervenii de urgenta. 

Nemaifiind alte probleme, domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA,                        SECRETAR GENERAL,                                        
                                 jurist 
                   PĂTRU MIHAI                               MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
                                                                        
 
 
OCNELE MARI, 
26.06.2023 
Red/dact/MCM 


